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 Београд -- Лидер СПС Ивица Дачић изјавио је да је 24 година у политици и да никада
конститутивна седница није прекинута на начин како је то урадио Драгољуб Мићуновић.

  Како каже, то се догодило без консултација са представницима других посланичких
клубова и парламентарном већином.

  

"Председавјаћи није председник парламента и, уз дужно поштовање његових година и
искуства, очигледно да та одлука има и политички приступ", рекао је Дачић на
конференцији за новинаре посланичког клуба СПС у парламенту.

  

Он је напоменуо да ће социјалисти подржати избор Маје Гојковић за председницу
парламента, као и остале кадровске одлуке.

  

Дачић је казао да је седница вођена конфузно и да он, иако се за реч пријавио у 15
сати, није ни дошао на дневни ред.

  

"Ми смо јасно рекли да ће наша коалиција подржати избор Маје Гојковић, такође смо
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сматрали да око тога не треба да се води нека расправа. Предложили смо да расправа о
кадровским питањима буде обављена у духу политичке сагласности, јер када постоји
парламентарна већина нигде се овако дуго не расправља о овоме", рекао је Дачић.

  

СПС, како је истакао, сматра да је за Србију важно да постоји политичка стабилност, као
и да никаква опструкција у парламенту не може да промени вољу грађана.

  

"Јасно је ко има већину и важно је да се ове ствари заврше брзо", рекао је Дачић.

  

Председавајући парламентом Драгољуб Мићуновић прекинуо је конститутивну седницу
и њен наставак најавио за понедељак, 6. јуна.

  

(Танјуг)
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